



NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D 15-09-2005.

Aanwezig: 7 bestuursleden en 40 leden

Afwezig met kennisgeving: Linda Dekker, Adri de Jonge, Ard Eversdijk, Herman Bouma

1. OPENING

Jan Loopik opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2. MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN

Er zijn geen mededelingen en ingekomen stukken.

3. NOTULEN VORIGE LEDENVERGADERING 2004

Notulen worden vastgesteld.

4. JAARVERSLAG SEIZOEN 2004/2005

Er zijn geen op- of aanmerkingen.

5. FINANCIËLE JAARVERSLAG EN BEGROTING 2005/2006

Penningmeester Jan Leys geeft een toelichting op het financiële jaarverslag en de begroting van 2005/2006

Financiële jaarverslag

- Afgelopen seizoen jaar zijn we geëindigd met een positief saldo. Dit komt mede door extra inkomsten door het 75 jubileum en minder energiekosten. Dit laatste als het gevolg dat de werkelijke afrekening veel lager was dan de maandelijkse afschrijving door de Delta.
- Verzekeringspremie zijn gestegen. We waren onderverzekerd en hebben dus de verzekeringen aan moeten passen.
- Inkomsten van de entreegelden valt tegen.
- De werkelijke kosten bij de post trainers is beduidend hoger dan begroot. De oorzaak hiervan is dat er geen rekening gehouden was met de trainer van de A-junioren.
- Verhouding *Inkoop kantine en jeugdhome/Omzet kantine en jeugdhome* : Er is voor €4000,- meer inkoop terwijl de omzet maar voor €2000,- is gestegen. Als oorzaak wordt aangedragen de toch behoorlijke hoeveelheid eten- en drinkwaren die tijdens het jubileum gratis is verstrekt. Ook heeft de sponsorinkomsten hebben invloed op de verhouding. Onduidelijk is wat er voor het jubileum extra is ingekocht. Precieze cijfers zijn niet bekend. Er kan alleen een globaal beeld verkregen worden. Bij een volgend jubileum of groot evenement is het zaak om dit beter bij te houden.

Begroting 2005/2006

- Veldhuur gaat waarschijnlijk omhoog. Aangezien hier nog veel onduidelijkheid over bestaat is dit nog niet in de begroting opgenomen.
- Ook de ontwikkeling rondom het jeugdhome zal invloed hebben op de begroting.
- Het bedrag dat genoemd wordt bij energie en water is een gemiddelde van de afgelopen 2 jaren
- Omzet kantine is behoorlijk lager dan vorig seizoen. Dit komt omdat we geen jubileum hebben.
- Het bedrag op de begroting dat de donateurs binnen brengen is gehalveerd. Jan Leys merkt op dat niet altijd duidelijk wat nu contributie of donateurgeld is. Waarschijnlijk komt een gedeelte van het donateurgeld terecht onder de contributie. De penningmeester zal de volgende keer trachten dit onderscheid beter te maken.
- Om de winstmarges te vergroten zou eventueel een prijsverhoging nodig zijn. De vergadering vindt dat echter op dit moment niet wenselijk. We hebben nu een 100% marge. Mocht de winstmarge echter onder de 100% komen, dan zal het bestuur genoodzaakt zijn om een prijscorrectie door te voeren.

6. VERSLAG KASCOMMISSIE



De kascommissie (Martin Corstanje en Gijs Bonefaas) heeft een verslag gemaakt en geeft daar een toelichting op. De commissie geeft de volgende adviezen:

- Het innen van de contributie verbeteren
- Een eenvoudiger boekhoudprogramma aanschaffen zodat de controle wordt vereenvoudigd
- Rekeningen voor prestatie laten tekenen (voor wie – van wie – voor wat?). Afleveringsbonnen tekenen.
- Beperken en benoemen van personen die inkopen en uitgaven mogen doen. Bedragen maximeren.

De adviezen worden in een volgende bestuursvergadering besproken.

Kascontrolecommissie keurt verder alles goed. Ook de algemene ledenvergadering gaat akkoord.

7. VERKIEZING KASCOMMISSIE

André Tange stelt zich beschikbaar en treedt toe tot de kascommissie

8. BESTUURSVERKIEZING

Aftredens zijn Jan Leys, Rene Kloet en Jan Beenhakker. Allen zijn er herkiesbaar. De vergadering gaat akkoord met de herverkiezing van deze drie leden.

Frits Bolle stelt zich verkiesbaar en wordt door de vergadering gekozen.

Er is nu nog 1 vacature. Niemand van de aanwezigen stelt zich verkiesbaar.

9. JEUGDHOME

Onze hoofdsponsor van Garderen & Dekker heeft een aantal units geschonken aan de vereniging. Het is de bedoeling dat er in de herfstvakantie gestart wordt met het afbreken van het oude jeugdhome en het plaatsen van het nieuwe.

De financiering is zo goed als rond. We hebben een behoorlijk geldbedrag aan giften gekregen tijdens het jubileum en de evenementencommissie stort een groot deel van hun positief saldo terug in de kas van de vereniging. Ook de sponsorcommissie is gevraagd een steentje bij te dragen.

De vergadering wordt op de hoogte gebracht van de financiële situatie betreffende het jeugdhome en geeft toestemming voor de bouw van het nieuwe jeugdhome.

10. RUSTENDE LEDEN

Er zijn verschillende verzoeken geweest van leden die zich rustend lid willen laten maken en toch wedstrijden wil spelen.

Er is onder de aanwezige leden een verschil van mening hoe hier mee om te gaan. De meeste leden vinden echter dat rustende leden in geen enkel geval mogen spelen en trainen. Als rustende leden willen voetballen, moeten ze dus eerst spelend lid worden. Als gevolg kan dit wel hebben dat er geen spelers meer genoeg zijn voor alle elftallen. Dit als gevolg van een situatie uit het verleden, waarbij de club spelers benaderde om eenmalig te helpen, nu zou de situatie omgedraaid worden.

Er is bij de meeste leden wel begrip voor de situatie waarin een aantal leden zich bevinden. Sommige leden zijn in verband met werk niet altijd in staat om te trainen of wedstrijden te spelen. Maar men is bang dat de situatie uit de hand loopt wanneer er allerlei regelingen getroffen worden. Wanneer wel, wanneer niet. Daarnaast is het bij de indeling van de elftallen noodzakelijk dat er precies bekend is hoeveel spelende leden er zijn en dat men daar op kan rekenen.

Voorstel van de vergadering is dan ook om rustende leden geen toestemming te geven af en toe een wedstrijd mee te spelen en in principe geen uitzonderingen te maken.

Het bestuur deelt de mening van de meerderheid van de leden en brengt het voorstel in stemming: 36 leden stemmen voor, 4 tegen. Het voorstel is dus aangenomen. Het bestuur zal de leden, waarvoor dit voorstel gevolgen zal hebben, persoonlijk benaderen.



Het verschil tussen donateur en rustend lid is het volgende. Een donateur bepaalt zelf de hoogte van de bijdrage maar mag niet op de algemene ledenvergadering aanwezig zijn en heeft dus geen invloed op het beleid van de vereniging.

11. TOEKOMST CLUBBLAD "SCORE"

Er is soms wat kritiek op het clubblad "Score". Het bevat soms oud en achterhaald nieuws. De vraag is of het clubblad nog toekomst heeft. Het laatste nieuws staat tegenwoordig op de website. Maar niet alle leden hebben Internet en daarnaast hebben we een verantwoording tegenover de sponsors.

Ook is een aantal leden van mening dat het in het bijzonder voor jeugdleden leuk is om hun naam in de wedstrijdverslagen te lezen. Het is wel zo dat de hoeveelheid kopij voor het clubblad tegenvalt.

"Score" is kostendekkend. Het zou mooi zijn als "Score" wat actueler en interessanter te maken. Maar dan zou in ieder geval de redactie uitgebreid moeten worden zodat er wat ideeën uitgewerkt kunnen worden. De voorzitter doet een oproep aan de vergadering. Maar daar komt geen reactie op.

Het bestuur zal over dit onderwerp zich verder over gaan beraden.

12. RONDVRAAG

Ko Coppoolse vraagt waarom er geen verslagen van VVA in het Nieuwsblad/Bevelander staan. De voorzitter antwoordt dat we daar geen vinger achter kunnen krijgen. De sponsorcommissie zegt toe een antwoord op deze vraag te vinden.

Jan vd Klooster vraagt naar de situatie over het zandveld. De voorzitter antwoordt dat er al verschillende brieven zijn gestuurd naar de gemeente. In mei is er een gesprek geweest met de gemeente. Een kunstgras is aangevraagd, maar we hoeven daar niet op te rekenen. Op het zandveld is niet te trainen en moet nodig afgevlakt worden. Aangezien de tijd begint te dringen, volgende week moet er op getraind worden, wordt er door het bestuur op zeer korte termijn contact opgenomen met Ton Kapoen.

Jan vd Klooster vraagt naar de situatie over de schade aan bus. Hij vindt dergelijk zaken niet passen niet bij onze vereniging. De voorzitter antwoordt dat er een brief aan busmaatschappij is gestuurd dat we niet betalen omdat we niets gedaan hebben. Er is nog geen tegen reactie geweest.

Cees van Sabben deelt mede dat de sloten weer schoongemaakt moeten worden. Het bestuur neemt contact op met Ton Kapoen.

Marco Goedegebure wil graag een trainingspak overnemen van het 1^e elftal van vorig jaar. Peter Kamstra deelt mede dat er nog 3 trainingspakken worden vermist en dat ze pas aangeboden worden als deze boven tafel zijn. Bekend is wie deze trainingspakken in bezit heeft. Deze personen worden nogmaals benaderd.

13. SLUITING

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en positieve inbreng.